

Referat fra styremøte i GHPK 12. februar 2024

Sted/tid: Hos Thor Myhr, 12.februar 2024 kl 1800

Til stede: Alle (Eli Haugland, Per Chr. Furumo, Brage Skei, Are Henriksen, Thor Myhr, Gry Normann (referent))

Agenda:

- Hvordan jobber vi best sammen? Forventninger og avklaringer
- Konstituering
- Oppdatering av registre/meldinger idrettskretsen/NIF, foreningsregister Bamble, Brønnøysundregisteret
- Tilgang til bank, Min idrett og FB, nettsider (teams med Volker ?)
- Spikre turprogrammet, onsdagsturer, aktiviteter, bassengtrening første halvår.
- Undergrupper – må på plass. Turgruppa, aktivitetsgruppa, utstyrsgruppa
- Klubbhåndbok
- Livredning ute (se tilbud under)
- Eventuelt

Hvordan jobber vi best sammen? Forventninger og avklaringer

Møtestart med velkomst og en 'bli litt kjent-runde' rundt bordet. Hvordan ønsker vi å jobbe for å fungere best mulig. Bruke hver enkeltes styrke/kompetanse best mulig.

Hvordan ønsker vi å kommunisere i styret?; Messenger? Teams?

Messenger kan brukes for kjappe enkle avgjørelser.

Teams ønskes som kanal for diskusjoner utenfor fysiske møter, siden her er det enkelt å følge kommunikasjonstråden for hver sak.

Forventninger: oppgaver skal leveres/gjøres ferdig til avtalt tid for progresjon.

Konstituering

Leder: Eli Haugland

Oppgaver: leder skal ikke 'gjøre alt' men delegere oppgaver, ha oversikt og 'holde i trådene'

Nestleder: Per Christian Furumo

Oppgaver: fortsetter som før, men påtar seg ansvar som kasserer pga. god kompetanse i faget

Medlemsansvarlig: Gry Normann

Oppgaver: Følge opp medlemsmassen, inn-/utmelding, og annet tilhørende arbeid

Informasjonsansvarlig: Per Christian Furumo og Eli Haugland

Oppgaver: Følge opp Volker, og at info på nettsider (GHPK/FB) legges ut og er korrekt

Undergrupper:

Utstyr-utvalget: Brage Skei, i samarbeid med Tor Pettersen og Sigmund Hansen

HMS-ansvarlig: Are Henriksen. Følger opp klubbens HMS-arbeid.

Aktivitetsgruppa: Thor Myhr og Eli Haugland. Trine Hjelvik og Wenche Fjellheim er 'bakkemannskap'

Referat fra styremøte i GHPK 12. februar 2024

Turgruppa: Are Henriksen, Sten Bråten og Bård Fossdal (ingen endringer i gruppa)

Oppdateringer av registre, tilganger osv.:

Per Christian oppdaterer tilganger hos NIF og andre nødvendige registre, og sletter tidligere, ikke lenger gjeldende/gyldige

Oppgaven *Få HMS synlig på GHPK.com*: lage egen HMS-fane, som nevnt i møtet med turgruppa → **Eli kontakter Volker om dette**

Det er behov for 'opplæring' i bruk av nettsida vår. Brage Eli og Gry vil delta her. → **Eli kontakter Volker og avtaler Teams-møte for gjennomføring**

Fastsette turprogram og aktiviteter for 2024

Portørturen: Vi bruker påmelding til denne turen for å teste hvordan et slikt system vil fungere (ref. HMS-arbeidet, kommende 'krav' fra NPF?). Det sendes ut mail til medlemmer m/Forms-skjema. → **Per-Chr. fixer**

Jomfrulansturen: **Thor** tar ansvar som turlleder

Onsdagspadlinger: **Are** og turgruppa tar ansvar for å finne turledere til disse

Bassengtreninger: **Eli H.** tar ansvar den 18/2 og **Are** er ansvarlig den 25/2. Are returnerer utstyr tilbake til klubbhuset

Klubbhåndbok: saken utsettes til neste møte

Livredningskurs: tilbys til medlemmer, som er aktive i klubben. Annonseres via FB. → **Eli**. Styret har mandat til å tildele kurset til medlemmer som ønsker å bruke tilegnet kompetanse i klubben, ved å delta som turledere/på arrangementer e.l.

Møtet slutt 2005

Neste møte: etter påske